Loepje: opdrachten spelling 11/5-15/5
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KIJKER

Voorvoegsels en achtervoegsels

Ik maak een nieuw woord door vooraan een stukje o te @
voegen. Dat stukje i een voorvoegsel.
ge +  vaar Dot is een groot gevaar.
be + taal Ik betoal twintig euro.
ver + keer Het is druk verkeer.
te + veel Er is hier een teveel aan volk.
on + weer ‘We verwachten onweer.
ont +  bit Wat een stevig ontbijt!
wan + orde Dat is hier chaos of wanorde.
her +  beginnen  We moeten herbeginnen.
Ik maak een nieuw woord door achteraan een stukje toe te @
voegen. Dat stukie is een achtervoegsel.
bak + e Ik koop brood in de bakkerij.
raad + sel Kun je dat raadsel oplossen?
bond  +  baar Pas op! Dat is brandbaar.
waak + zaam De hond is woakzaam.
einde + loos Die weg leek eindeloos.
gereed +  schap Geef me dot gereedschap eens.
eigen  +  dom Die grond is zijn eigenciom.
dik + Ken jij de dikte van dat boek?
beloon  + Krijg ik een beloning?
stot + Het s hier stoffig.
gezel  + Het was een gezellige avond.
eor + Ben je wel eerlijk?
gevaar  +  lijke Zijn dat gevaarlijke honden?
week  + elijks Ik sport wekelijks.
Ook dit zijn achtervoegsels ...
mooi mooier mooist
oud ouder oudst
breed breder breedst

o st konwoors? @)
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Meervouden

het enkelvoud het gaat om één ,
het meervoud het gaat om meer dan één

Het kind slaopt in een mooi bed onder een warm deken.

De kinderen slapen in mooie bedden onder warme dekens.

Zeltstandige naamwoorden zijn | Bijvoeglijke naamwoorden staan

woorden die een naam geven bij zelfstandige naamwoorden.
aan iets of iemand. Ze geven er meer uitleg over.
een broer twee broers mooi mooie ogen
eenlicht meer lichten groot grote huizen
een meubel grote meubels grijs grijze haren
een kind veel kinderen prachtig prachtige tuinen

Werkwoorden zijn woorden die zeggen
wat iets of iemand doet of wat gebeurt.

ik speel de kinderen spelen

ik stuur chauffeurs sturen

ik zwem wij zwemmen

het waait ‘westenwinden wadien
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Woorden als katten en beren

katten beren

Katten Beren
willen slapen
lekker rond
kunnen grote
rollen. vuren.
Ik hoor ...
... é&n medeklinker ... 6én medeklinker
na de korte kiinker na de lange Klinker
ae i 00fu aa, ee, 00 of uu.
Ik schrijf de medeklinker dubbel. Ik schrijf de klinker enkel.
Ditis de kattenafspraak. Ditis de berenafspraak.
We verdubbelen. We verenkelen.
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Woorden als honden, paarden en bloemen

honden paarden bloemen
Die wilde honden Vreemde Ruikers
blaften, paarden bloemen
renden en schuurden bloeien en
rusten zich aan Kleuren
nu uit. poorten. de tuinen.
Ik hoor ...
... twee medeklinkers .. twee medeklinkers
na de korte klinker na de lange Klinker ... een andere klinker.
a.elioofu aa, ee, 00 of uu.

Ik schrijf wat ik hoor.
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5 Stoffelijke bijvoeglijke naamwoorden \*/’

Bijvoeglijke naamwoorden staan bij een zelfstandig naamwoord.
Ze vertellen er iets meer over.

Sommige bijvoeglijke naamwoorden zeggen uit welk materioal iets
is gemaakt. Dit zijn stoffelijke bijvoeglijke naamwoorden.

gouden bruiloft marmeren beeld
houten balken stenen muur
ijzeren staaf wollen tapijt
katoenen vezels zilveren ring
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